

# SICBO BONUS JACKPOT



## MAXIMUM FORTUNE

PLAYER'S GUIDE / 玩法说明



[ MAXIMUM FORTUNE SIDEBET ]

# “财气冲天”边注

1 在基础游戏上下注，就可以参加“财气冲天”边注。

When a bet is placed anywhere in the base game, the MAXIMUM FORTUNE SIDEBET will become available to play.

点击游戏画面上的边注区域或是牌桌上的玩家按钮，就可以给“财气冲天”边注下注。

Bet on the MAXIMUM FORTUNE SIDEBET by touching the side bet area, or by simply pressing the PLAYER BUTTON.

财气冲天 边注

20  
积分

玩家按钮  
PLAYER BUTTON

2 下注时间截止后，壶会出现在下注区域的某个地方！

At the end of bet time, a pot will randomly appear in the bet area.



3 骰子下落后，如果骰子点数和壶出现的区域一致，壶盖就会打开，判定奖金等级！

If the dice outcome matches the bet area where the pot has appeared, the pot will open and the bonus level will be unveiled.

4种奖金等级 FOUR BONUS LEVELS

小奖  
MINI

中奖  
MINOR

大奖  
MAJOR

巨奖  
GRAND JACKPOT



[ ODDS UP ]

## “赔率提高”特色

下注时间截止时，会随机出现奖金上涨的“赔率提高”机会。

At the end of the bet time, the bet area(s) can have their odds raised at random.

※边注不能使用倍率增加(赔率提高)机会

※The odds up feature does not apply to the MAXIMUM FORTUNE SIDEBET, even if the pot appears on a bet area where the odds are raised.





# 玩法

## [ HOW TO PLAY ]

骰宝 大满贯 财气冲天玩法: 在3个悬浮骰子下落前, 猜测各个骰子的点数和合计点数。通过座席的触摸屏就能轻松下注, 任何人都能轻松上手。

SICBO (BONUS JACKPOT MAXIMUM FORTUNE) is a game to predict the outcome or the combination of the roll of 3 dice. Anyone can easily play the game by simply touching the screen at each player terminal.



## 下注 [ BET ]

在限定时间内选择下注金额, 在预测区域内下注。

Choose your chip and place your bet on the predicted area within the time limit.

※在基础游戏下注后, 还可以去附加游戏下注。  
※After betting on the base game, the side bets will become available.



## 骰子下落 [ DICE DROP ]

下注时间截止后, 骰子会落下!

When bet time is over, the floating dice will drop and the dice will be rolled.



## 结果 [ RESULTS ]

如果幸运猜中我的话, 就能根据赔率和下注金额获得相应的奖金。

Win amounts are rewarded based on the betting positions and bets.



[www.segasammycreation.com](http://www.segasammycreation.com)

[www.facebook.com/segasammycreation](https://www.facebook.com/segasammycreation)